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  معاون سیما با اعلام بازگشت 
تولید  درباره  »هفت«،  برنامه 
این برنامه سینمایی در تلویزیون 
همزمان با جشنواره فیلم فجر، بیان 
کرد: امسال علاوه بر برنامه »هفت« 
که سرقفلی است و برایمان خیلی 
جدی است، برنامه  های دیگری هم 
داریم. »هفت« به خاستگاه اصلی 
که شبکه نمایش است، می  رود. 
به شکل ویژه در شبکه نمایش و 
از این پس در سال  های آتی در 
همین شبکه تولید خواهد شد. به 
گزارش ایسنا، جزئیات سازندگان 
و مجری برنامه و زمان پخش این 
برنامه هنوز اعلام نشده است. محسن 
برمهانی در گفت  وگویی با شبکه 
رادیویی نمایش و برنامه استودیو 
هشت، درباره تعامل با جشنواره  های 
سینمایی در صداوسیما و پرداختن 
به این رویدادها اظهارکرد: هرچقدر 
جشنواره  های کشور به سمت آحاد 
مردم برود، طبیعتا استقبال سازمان 
صداوسیما به عنوان رسانه مردم و 
هم افزایی و تعاملش هم بیشتر خواهد 
شد. وی اضافه کرد: سال  های قبل هم 
این همکاری با جشنواره  های فیلم 
کوتاه، سینما حقیقت و عمار بوده 
است؛ اینها جشنواره  هایی هستند 
اطلاع  متمرکزتری  به صورت  که 
دارم و حتما رویدادهای دیگری 
هم بوده است. معاون سیما درباره 

برنامه  های سینمایی همزمان با ایام 
جشنواره فیلم فجر نیز گفت: امسال 
علاوه بر برنامه »هفت« که سرقفلی 
است و برایمان خیلی جدی است، 
برنامه  های دیگری هم داریم. »هفت« 
به خاستگاه اصلی که شبکه نمایش 
است می  رود. به شکل ویژه در شبکه 
نمایش و از این پس در سال  های 
آتی در همین شبکه تولید خواهد 
شد. برمهانی ادامه داد: در شبکه  های 
دیگر هم ویژه برنامه  هایی داریم که 
از جشنواره فجر به صورت روزانه 
گزارش تهیه می  شود. یک برنامه 
تخصصی هم در یکی از شبکه  های 
اصلی داریم که به صورت شبانه و 
گفت  وگومحور روی آنتن می  رود. در 
عین حال دو برنامه سینمایی اصلی و 
ویژه داریم که یکی »هفت« و یکی 
هم برنامه  ای شبانه است. وی در ادامه 
درباره سریال  های دهه فجر بیان 
کرد: برخی از سریال  هایی که پخش 

آنها شروع شده است در ایام دهه فجر 
هم ادامه دارند و بعد از این ایام هم 
پخش خواهند شد. طبیعتا برنامه  های 
مناسبتی و سریال  هایی که پیش از 
این با موضوع انقلاب ایران ساخته 
شده در این ایام هم پخش می  شود 
و حتما گزارش خوبی از سیمافیلم 
و دیگر مجموعه  ها خواهیم داشت. 
برمهانی در ادامه درباره پویایی مراکز 
فیلمنامه نویسی  و  سازی  سریال 
در صداوسیما تصریح کرد: حوزه 
نمایشی به عنوان پرمخاطب  ترین 
گونه آثاری که در مجموعه شبکه  های 
صداوسیما پخش می  شود به شکل 
ویژه مورد توجه بوده است در دوره 
تحولی هم توجه بیشتری شده است 
و می  بینید که دو ساختار جدید 
سازمانی به حوزه نمایشی اضافه شده 
است و این نشان از تمرکز در حوزه 
محتواست. معاون سیما که با برنامه 
استودیو هشت گفت  وگو می  کرد، 

افزود: نوشتن فیلمنامه به صورت 
خوش بینانه شش ماه طول می  کشد 
و بعد از آن یک سال هم فیلمبرداری 
است، الان آنچه می  بینیم حاصل 
زحمات همکاران بنده در دوره  های 
قبل سازمان صداوسیماست. این 
نوید را می  توان داد که در دوره  های 
بعد که خروجی  های نمایشی به 
مرور می  رسد اول در حوزه محتوا 
تحول ویژه  ای را خواهیم دید یعنی 
آثاری را داریم که علاوه بر داشتن 
ویژگی  های سرگرمی و جذابیت 
که اصل کار نمایشی است و اگر 
نباشد بقیه موارد به حاشیه می  رود 
محتوایی را هم به مخاطب منتقل 
خواهد کرد که باید بداند و نیاز 
اوست. وی در پایان درباره همکاری 
مثل  جشنواره  ها  برگزیدگان  با 
»عمار« و »حقیقت« عنوان کرد: 
من به عنوان کسی که سال هاست 
جشنواره عمار را دنبال می  کنم، 
در همین جشنواره جایزه برده  ام، 
داور بوده  ام و... می  بینم افرادی که از 
خروجی  های این رویداد هستند در 
حال حاضر با من کار می  کنند، طرح 
می  آورند و آثار پرمخاطبی دارند و 
طبیعتا اتفاقی که در صداوسیما 
رخ می  دهد پاسخ این سوال است. 
این ایام و این ماه  ها و سال  ها ایام 
بلوغ عمار به معنای دیده شدن آثار 

جشنواره در رسانه  ملی است.

سرپرست جدید مدیریت 
دوبلاژ منصوب شد

 فرشید شکیبا با حکم مدیرکل 
سیما  بین الملل  رسانه   و  تأمین 
مدیریت  »سرپرست  به عنوان 
دوبلاژ« این اداره  کل منصوب شد. 
محمد غلامرضایی مدیرکل تامین 
و رسانه بین الملل، فرشید شکیبا را 
به سمت سرپرست مدیریت دوبلاژ 
منصوب کرد. در این حکم آمده 
است: »با توجه به اینکه دوبلاژ سیما 
یکی از ارکان پیش برنده و شناخته 
شده در عرصه هنر رسانه بوده و 
سهم به سزایی در پیشبرد اهداف 
رسانه ملی برای ارائه تصویر صحیح 
و دقیق از ایران، منطقه و جهان 
به مخاطبان داشته، لذا شایسته 
است در ادامه از این ظرفیت مهم 
انقلاب  آرمان های  تحقق  برای 
اسلامی بهره برد. تقویت ظرفیت 
زبان گردانی از طریق شناسایی و 
جذب استعدادهای جدید در حوزه 
گویندگی و صداپیشگی، برنامه ریزی 
و اجرای دوره های آموزشی مورد نیاز 
جهت ارتقاء سطح دانش همکاران، 
طراحی و راه اندازی سامانه های 
برخط برای مکانیزه شدن فرآیندهای 
داخلی و خارجی دوبلاژ و شناسایی و 
بهره برداری از ظرفیت تیم های دوبله 
توانمند و مستعد در سطح کشور 
از مواردی است که در این حکم به 
آن تأکید شده است. در پایان ضمن 
تاکید بر تکریم و حفظ شأن اساتید 
و پیشکسوتان عرصه دوبله کشور 
به عنوان سرمایه های هنر از زحمات 
و خدمات مجتبی نقی ئی در ایام 
تصدی این مسئولیت قدردانی شده 
است.« فرشید شکیبا پیش از این 
قائم مقام سیمای استان ها بوده و.... 

را در سوابق خود دارد.

  پیکر مرحوم ابوالفضل طباطبایی در قطعه 
هنرمندان بهشت زهرا)س( به خاک سپرده شد. به 
گزارش ایسنا، مراسم تشییع و خاکسپاری مرحوم 
ابوالفضل طباطبایی، مجری باسابقه تلویزیون 
با حضور خانواده، چند از همکارانش و برخی از 
مسئولان صداوسیما در بهشت زهرا)س( و در قطعه 
هنرمندان برگزار شد. این مراسم با اجرای مهدی 
آقابیگی و با حضور خانواده آن مرحوم و همکاران 

قدیمی و دوستداران وی انجام شد. در بخشی از 
این مراسم مهدی ظهوری، مجری سال های دور 
تلویزیون و از همکاران مرحوم طباطبایی، اشعاری 
را در غم فراق این مجری خواند. سیدابوالفضل 
طباطبایی، متولد ۱۳۴۰ در مشهد بود و سال ها 
به عنوان مجری و گوینده صداوسیما فعالیت 
داشت. اجرای برنامه »مقاومت تا پیروزی« در 
دوران جنگ تحمیلی، از جمله همکاری های 

شاخص آن مرحوم با سیما بود. وی همچنین در 
دهه ۶۰ و ۷۰ به عنوان مجری ثابت اعلام پخش 
برنامه های شبکه یک مهمان مخاطبان بود و ۳۵ 
سال سابقه حضور در تلویزیون داشت. وی در چند 
سال اخیر به رغم تحمل بیماری نارسایی کبد، 
از قاب برنامه »آوانوا« شبکه آموزش کار اجرا را 
برعهده داشت. مرحوم طباطبایی مدتی به عنوان 

مجری در شبکه جام جم حضور داشت.

پیکر مجری تلویزیون به خاک سپرده شد

 در یادبود زنده یاد »تیمورپور« مطرح شد
  حسرت هایی برای یک »شهریار«

 مراسم یادبود شهریار تیمورپور، طراح چهره پردازی و 
نقاش در سالن شهناز خانه هنرمندان ایران برگزار شد. 
بیتا عالی مهر از شاگردان این هنرمند روی صحنه آمد و 
گفت: ای کاش این حمایت ها زمانی که هنرمندان حضور 
داشتند، انجام می گرفت. باعث تأسف است که ایشان را 
کنار خودمان نداریم. من سال های زیادی آقای تیمورپور 
را می شناختم، از او نقاشی یاد گرفتم و شهریار تیمورپور 
در این راه من را بسیار تشویق می کرد. عالی مهر اظهارکرد: 
امیدوارم قدردان هنرمندان تا زمانی که در این دنیا هستند، 
باشیم و از هنرمندان به موقع و به جا قدردانی شود. در ادامه 
مقصود نعیمی ذاکر، مدیرعامل خانه تئاتر روی صحنه آمد 
و بیان داشت: فکر می کنم آدم ها موقعی به بهشت می روند 
که از خودشان معنایی به جا بگذارند. به دوستان گفتم آثار 
ایشان را آماده کنند تا ترکیبی را ایجاد کنیم و کتابی از او 
به جا بماند. رسالت انجمن ها همین است که مواظب هم 
در موقعیت های خاص باشند، هر کاری هم از من بر بیاید 
دریغ نمی کنم و امیدوارم آثارش به دست افرادی برسد 
که دیده شود. سپس رؤیا تیموریان بازیگر سینما پشت 
تریبون قرار گرفت و گفت: تصور می کنم خارج از وظایف 
انسانی مسئولیت های هنری کارهایی را در روزهای پر از 
غم و رنج بر دوش ما می گذارد پس به نظرم راه هایی وجود 
دارد که می تواند ما را از تنهایی درآورد. از همین رهگذر 
پیشنهادی دادم که از آن استقبال شد، در واقع فکر کردم 
در این روزگار بهترین کاری که می توانیم بکنیم همدلی، 
دلبستگی، احترام و تقدیر از دوستان و همکارانی است 
که در خانه هستند، فعالیت ندارند یا در شرایط ویژه ای 
از زندگی هستند، در چنین شرایطی سرزدن محترمانه 
به آنها می تواند افراد را چند ساعتی را خوشحال کند، 
این پیشنهاد را دادم و آقای ذاکر دنبالش را گرفت خانم 
مریم رحیمی مدیر اجرایی »سفیر مهربانی« هم خیلی 
کمک کرد. فکر می کنم بعداز این به دلیل اینکه استقبال 
زیادی از این موضوع شده است، مسئولیت ما خیلی بیشتر 
خواهد شد. همین جا می خواهم دوستانی که توانایی و 
حوصله دارند به ما بپیوندند و هر پیشنهادی دارند به ما 
بگویند. تیموریان ادامه داد: خوشحالم که امروز با آثار آقای 
تیمورپور آشنا می شویم، من به صورت گذرا چند تابلوی او 
را دیدم و شگفت زده شدم، پس این اجازه را می خواهم که 
اولین خرید از آثار ایشان از طرف سفیر مهربانی برای خانه 
تئاتر باشد. در ادامه سیدعلی تدین، کارگردان و مدرس 
تئاتر روی صحنه آمد و بیان داشت: ای کاش خود شهریار 
بود، این مراسم باید زمانی برگزار می شد که خودش بود، او 
را از سال های خیلی پیش می شناسم ما خیلی با هم دوست 
بودیم، هیچ کسی مثل شهریار، شهریار نمی شود او فردی 
بسیار خاص و ویژه بود، شخصیتش در جامعه و خانه فرق 

می کرد.

 دبیر جشنواره فیلم ۱۰۰ خبر داد:
اکران آثار برگزیده و حمایت 

از ایده های برتر
اکران  از   ۱۰۰ فیلم  جشنواره  دبیر   
 ۱۰۰ فیلم های برگزیده جشنواره فیلم 
در سینماهای حوزه هنری و شبکه های 
تلویزیونی همکار با این جشنواره خبر داد. 
یوسف منصوری درباره برنامه این دوره از 
جشنواره برای اکران و نمایش فیلم های 
۱۰۰ثانیه ای برگزیده گفت: یکی از برنامه های 
ما این است که پس از مشخص شدن آثار 
برتر و برگزیده این آثار را در طول سال در 
زنجیره سینماداری مهر وابسته به سازمان 
سینمایی سوره پیش از نمایش فیلم های 
بگذاریم. منصوری  نمایش  به  سینمایی 
افزود: دومین برنامه ما براساس توافقی است 
که با شبکه های تلویزیونی انجام دادیم و 
مطابق آن فیلم های برگزیده در صورت تمایل 
صاحب اثر از این شبکه ها پخش خواهند شد. 
اتفاق ویژه دیگر براساس تفاهمی است که 
با مرکز بین الملل سوره انجام دادیم برای 
اینکه فیلم های برگزیده به صورت جهانی 
اکران و عرضه شوند و مطابق آن برخی از 
فیلم هایی که استانداردهای لازم را داشته 
باشند از سوی این مرکز خریداری شده و 
در بازار فیلم های کوتاه جشنواره های معتبر 
دنیا ارائه می شوند. دبیر سیزدهمین دوره 
جشنواره فیلم ۱۰۰ درباره رویکرد فراتهران 
این جشنواره توضیح داد: در حدود دو ماه 
گذشته کارگاه های متعددی را در شهرهای 
مختلف برگزار کردیم. اساتید این کارگاه ها 
اساتید درجه یک سینما بودند که بسیاری 
از آنها در سال های گذشته در جشنواره فیلم 
۱۰۰ شرکت داشتند. در این دوماه ۱۲ کارگاه 
در شهرستان ها برگزار کردیم تا بتوانیم 
عدالت آموزشی را به شهرهای مختلف ببریم و 
نکته بعدی اینکه سعی داریم با پایان جشنواره 
کار ما تمام نشود و این استعدادها توسط 
تهیه کننده ها و سازمان های فعال شناسایی 
شوند و بتوانیم در آینده سینما از آنها بهره 
ببریم. منصوری همچنین درباره رویداد 
پیچینگ که قرار است در روزهای برگزاری 
جشنواره در اوایل اسفندماه برگزار شود، 
خاطرنشان کرد: یکی از اتفاقات خاصی که 
برای آن برنامه ریزی کردیم رویداد پرتاب ایده 
یا پیچینگ است که کسانی که ایده خوبی 
دارند با حضور در این رویداد می تواننده ایده 
خود را به سرمایه گذاران خصوصی و دولتی 
حاضر عرضه کنند. سیزدهمین جشنواره 
بین المللی فیلم ۱۰۰ اوایل اسفندماه برگزار 

خواهد شد.

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

  اظهارنظر مسکو درباره شرایط
 پایان جنگ در اوکراین

 نماینده دائم روسیه در سازمان ملل گفت: درگیری در 
اوکراین تنها در صورتی پایان می یابد که اهداف مسکو محقق 
شده باشد. به گزارش فارس، واسیلی نبنزیا نماینده دائم 
روسیه در سازمان ملل جمعه اظهارکرد: درگیری در اوکراین 
ممکن است یا از طریق دیپلماتیک یا نظامی پایان یابد، اما این 
پایان تنها بعد از آن خواهد بود که مسکو به اهدافش دست 
یابد. به گزارش راشا تودی، او که در نشستی در شورای امنیت 
سازمان ملل صحبت می کرد، در خصوص راه ممکن برای 
پایان دادن به خصومت ها بین دوطرف اظهارنظر کرد. به گفته 
این دیپلمات روس، فرصت حل وفصل درگیری تنها زمانی 
دست می آید که اوکراین از تهدید روسیه و تبعیض علیه 

اوکراینی های روس زبان دست بکشد.
  برای مذاکرات آماده ایم

 نبنزیا افزود: »اگر بتوان به این نتیجه از طریق مذاکرات 
دست یافت، برای آن سناریو آماده هستیم. اگر نه، آن زمان 
وظایف ما از طرق نظامی محقق خواهد شد.« نماینده روسیه 
در سازمان ملل باردیگر تاکید کرد که »روسیه نه در برابر مردم 
اوکراین، بلکه علیه رژیم ملی گرای جنایتکار که بعد از کودتا 
در کی یف در سال ۲۰۱۴ روی کار آمد، می جنگد.« وی افزود: 
رهبری جدید اوکراین در تلاش بوده که این کشور را از هر 
چیز مرتبط با روسیه پاکسازی و از همدستان نازی ها تجلیل 
کند. وی تصریح کرد همه چیز برای اوکراین می توانست پایان 
متفاوتی داشته باشد اگر کی یف توافقات مینسک که اکنون از 
بین رفته و در سال های ۲۰۱۴ و ۲۰۱۵ در تلاش برای هموار 
کردن راه صلح با اعطای وضعیت ویژه به لوهانسک و دونتسک 
در داخل اوکراین امضا شد را اجرا می کرد. این مقام روس 
ادامه داد: اما نه ولودیمیر زلنسکی؛ رئیس جمهور اوکراین، 
نه همتایان پیشین او، نه فرانسه و آلمان که در مذاکرات 
توافق مینسک شرکت داشتند، هرگز قصد تحقق این طرح 
را نداشتند. این روند دیپلماتیک تنها به عنوان پرده دودی 
عمل کرد که آن ها مخفیانه اوکراین را مسلح کردند تا آن را 
علیه مسکو قرار دهند. ماه پیش بود که آنگلا مرکل صدراعظم 
آلمان تایید کرد که توافق های مینسک تلاشی برای زمان 
دادن به اوکراین به منظور قوی ترشدن ارتش این کشور بود. 
بعداز آن فرانسوا اولاند رئیس جمهور پیشین فرانسه هم این 
افشاگری را تایید کرد و گفت: توافقات مینسک به اوکراین 
برای دستیابی به آن هدف کمک کرد. مسکو این اعتراف ها را 

رسمی کردن خیانت خواند.

دیمیتری مدودف:  

کیشیدا »ندیمه« آمریکاست

معاون سیما اعلام کرد

»هفت« برمی گردد اما به شبکه 3، نه

کوتــــاه

  معاون شورای امنیت روسیه نخست وزیر ژاپن را »ندیمه« 
واشنگتن خواند که به یاد و خاطره قربانیان حمله اتمی به 
هیروشیما خیانت کرده است. به گزارش مهر به نقل از تاس، 
دیمیتری مدودف، درباره استفاده احتمالی مسکو از سلاح 
هسته  ای در اوکراین را »ننگ هولناک« خواند و گفت: 
»فومیو کشیدا«، نخست وزیر ژاپن نقش »ندیمه« آمریکا 
را بازی و به خاطره صدها هزار قربانی حمله اتمی)آمریکا( 
به هیروشیما، خیانت کرده است! جو بایدن، رئیس  جمهور 
آمریکا و کیشیدا در بیانیه  ای اعلام کردند که هرگونه 
استفاده احتمالی روسیه از سلاح اتمی در اوکراین، اقدامی 
خصمانه و جبران  ناپذیر علیه بشریت است. مدودف با اشاره 
به اینکه او »حتی درباره توهم  های مرتبط با برنامه   هسته  ای 
روسیه« اظهارنظر هم نمی  کند، بیانیه مشترک بایدن و 
کیشیدا را »ننگی هولناک« توصیف کرد. وی افزود: فقط 
به این فکر کنید؛ رئیس دولت ژاپن غرق در سرخوشی 
تحقیرآمیز و سرسپردگی، درباره روسیه خزعبلات می  بافد 

و به خاطره صدهاهزار ژاپنی که در آتش بمباران اتمی 
هیروشیما و ناگازاکی سوختند، خیانت می  کند. کیشیدا 

بیشتر از این نمی  توانست روی این حقیقت که آمریکا تنها 
کشوری بوده که از سلاح اتمی استفاده کرده، چشم  هایش 
را ببندد و جالب  تر اینکه وطن کیشیدا تنها قربانی آن بود! 
به گفته مدودف، نخست وزیر ژاپن »باید این موضوع را به 
رئیس  جمهور آمریکا یادآوری می  کرد و از مقامات این کشور 
که بابت این اقدام هرگز ابراز ندامت نکرده  اند، خواستار اظهار 
ندامت و پیشمانی می  شد.« وی افزود: کیشیدا تنها یک 
ندیمه برای آمریکایی  هاست و خدمتکاران چنین شهامتی 
ندارند. برای او فقط باید تاسف خورد. مدودف با بیان روشی 
که کیشیدا می  توانست با استفاده از آن، این شرم را »پاک 
کند«، ابراز اطمینان کرد که »مفهوم غرور، مشخصه این 
نسل از گماشتگان ژاپنی نیست.« در بیانیه مشترک بایدن 
و کیشیدا که صادر شد، طرفین به طور مشخص بر اعمال 
تحریم  های بیشتر علیه مسکو و حمایت از اوکراین تاکید 
کرده و استفاده احتمالی روسیه از سلاح هسته  ای در 

اوکراین را »غیرقابل قبول« خواندند.

 رئیس جمهور ازبکستان: 
  یک گروه بین المللی برای

 مذاکره با افغانستان تشکیل شود
 رئیس جمهور ازبکستان در نشست »صدای جنوب جهانی« 
گفت: به منظور تامین صلح و امنیت جهانی یک گروه بین المللی 
جهت مذاکره با محور افغانستان ایجاد شود. به گزارش فارس 
در تاشکند، »شوکت میرضیایف« رئیس جمهور ازبکستان 
در نشست »صدای جنوب جهانی« که به ریاست طرف هند 
به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، اظهارکرد: پیشبرد در 
چارچوب کریدور بین المللی »شمال-  جنوب« طرح ساخت 
خط ریلی از طریق افغانستان با خروج به اقیانوس هند مبنی 
بر تحکیم به هم پیوستگی بین آسیای مرکزی و جنوبی یک 
مساله راهبردی است. رئیس جمهور ازبکستان از همکاران 
برای حضور فعال در این طرح مهم دعوت کرد. میرضیایف 
در سخنرانی خود با اشاره به گرایشات روز توسعه اوضاع 
بین المللی تصریح کمرد: امروز جامعه جهانی با پیامدهای 
منفی اختلافات و مناقشات مختلف، بحران اقتصادی مواجه 
است. ما شاهد کاهش گفت وگوی باز و اعتماد متقابل در 
روابط بین الملل هستیم. رئیس جمهور ازبکستان تاکید کرد: 
همه گیری کروناویروس، مشکلات امنیت غذایی و انرژی، 
محیط  زیست تاثیر منفی بر چشم انداز توسعه جهانی دارد. وی 
ضمن تاکید بر نقش و جایگاه مهم هند در تحکیم روابط متقابلا 
سودمند و سازنده با کشورهای در حال توسعه ادامه داد: در 
سال های اخیر روابط مشارکت راهبردی و همکاری های عملی 
بین ازبکستان و هند به سطح کیفی جدیدی رسیده و امروز 
پاسخگوی منافع مشترک مردم ماست. رئیس جمهور تاکید 
کرد: در ازبکستان تامین منافع مردم به عنوان مهم ترین هدف 
و وظیفه سیاست جاری اصلاحات برگشت ناپذیر تعیین شده 
است. ماهیت استراتژی اصلاحات ما اولویت قانون و توسعه 
سرمایه انسانی، ساخت یک جامعه مدنی عادلانه و قوی است. 
تامین رشد اقتصادی پایدار، کاهش دو برابر سطح فقر در کشور 
یک وظیفه بزرگ ماست. میرضیایف با ابراز حمایت از ریاست 
هند در گروه ۲۰، چند پیشنهاد عملی را در مورد دستور کار این 
مراسم مطرح کرد. وی از جمله ضمن تاکید بر اهمیت تکامل 
بیش از پیش سیستم تجارت بین المللی که باید »صدای جنوب 
جهانی« را در نظر بگیرد، گفت: باید شرایطی را جهت تحقق 
پتانسیل کشورهای در حال توسعه ایجاد کرد که همچنان در 
ورود به بازارهای جدید با موانع و محدودیت های مختلفی 
روبه رو هستند. رئیس جمهور ازبکستان همچنین بر صلاحیت 
در دستور کار نشست جهانی قرار دادن موضوعات تامین امنیت 
انرژی و غذایی، ایجاد شبکه های لجستیک جهانی و زنجیره 
ارزش افزوده، کمک برای جذب سرمایه گذاری ها و فناوری های 
پیشرفته به کشورهای در حال توسعه تاکید کرد. میرضیایف 
از پیشبرد در چارچوب کریدور بین المللی »شمال-  جنوب« 
طرح ساخت خط ریلی از طریق افغانستان با خروج به اقیانوس 
هند مبنی بر تحکیم به هم پیوستگی بین آسیای مرکزی و 
جنوبی یک مساله راهبردی نام برد. رئیس جمهور ازبکستان 

از همکاران برای حضور فعال در این طرح مهم دعوت کرد. 

  ایتالیا قصد دارد تا سامانه پدافندی میان برد به اوکراین 
ارسال کند این در حالی است که ایتالیا خود تنها دارای ۵ 
سامانه پدافندی میان برد است. به گزارش فارس، نشریه 
نظامی RID  در گزارشی با اشاره به منابعی خبر داد که 
ایتالیا تصمیم گرفته است تا سامانه  پدافندی میان برد 
SAMP/T  را به اوکراین ارسال کند. این اقدام ایتالیا در 
حالی صورت خواهد گرفت که این کشور اروپایی تنها ۵ 
سامانه از این پدافند در اختیار دارد. از سوی دیگر، »آندری 

یرماک« رئیس دفتر »زلنسکی« گفت: اوکراین پیش تر 
نیز دریافت تسلیحات سنگین از غرب را آغاز کرده است. 
براساس گفته یرماک، اوکراین نیازمند تسلیحات سنگین و 
تانک برای جنگ با روسیه است. از سوی دیگر یک روزنامه 
آمریکایی خبر داد که پنتاگون )وزارت دفاع آمریکا( در 
حال برنامه ریزی برای آموزش نیروهای اوکراینی در خاک 
ایالات متحده جهت نحوه استفاده از سامانه دفاع موشکی 
»پاتریوت« است. به نوشته روزنامه »واشنگتن پست« این 

مقام آمریکایی که مایل به افشای هوییت خود نبود، بیان 
کرد: این آموزش در پایگاه نظامی فورت سیل در جنوب 
غربی اوکلاهاما انجام می شود و ممکن است در همین ماه 
آغاز شود. براساس این گزارش، این پایگاه محل آموزش 
دفاع موشکی پاتریوت و آموزش توپخانه میدانی برای 
نظامیان آمریکایی است. این اقدام در پی تصمیم ماه گذشته 
جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا مبنی بر تایید ارسال سامانه 
دفاع موشکی پاتریوت به اوکراین برای تقویت دفاعی این 
کشور برابر حملات موشکی روسیه صورت گرفت. آلمان نیز 
در روزهای گذشته اعلام کرد که یک آتشبار پاتریوت را به 

اوکراین خواهد فرستاد.

ایتالیا سامانه پدافندی به اوکراین می دهد

   رئیس جمهوریخواه اسبق مجلس نمایندگان آمریکا 
دونالد ترامپ را مقصر اصلی شکست های انتخاباتی سال های 
اخیر این حزب دانست. به گزارش فارس، »پل رایان«، 
رئیس جمهوریخواه اسبق مجلس نمایندگان آمریکا در 
پی شکست های انتخاباتی سال های اخیر این حزب، دونالد 
ترامپ را »بازنده مسلم« دانست. پل رایان در گفت وگو با 
»سی.ان.ان« اظهارکرد: »ترامپ یک بازنده مسلم است. 
او باعث شد ما مجلس نمایندگان را در انتخابات ۲۰۱8 
از دست بدهیم. او موجب شد ما در انتخابات ۲۰۲۰ کاخ 
سفید را از دست بدهیم. او باعث شد ما مجلس سنا را بارها 
از دست بدهیم.« به اعتقاد این نماینده جمهوریخواه سابق 
مجلس نمایندگان آمریکا، با توجه به تمرکزکردن بیشتر 
جمهوریخواهان بر مسائلی همچون مسئولیت پذیری 

مالی و کمترشدن تمرکز آنها روی شخصیت ها، دونالد 
ترامپ نخواهد توانست نامزد نهایی این حزب برای انتخابات 
ریاست جمهوری بعدی شود. به نوشته پایگاه »هیل«، او 
اضافه کرد: »فکر می کنم ما از ترامپ گذر می کنیم. من واقعا 
فکر می کنم این اتفاق می افتد. من صادقانه نمی توانم تصور 
کنم او نامزد ریاست جمهوری حزب شود.« ترامپ تاکنون 
تنها چهره شناخته شده حزب جمهوریخواه آمریکا بوده 
که رسما نامزدی خود برای انتخابات ریاست جمهوری 
۲۰۲۴ آمریکا اعلام کرده است؛ با این حال تعدادی از 
چهره های شناخته شده دیگر حزب جمهوریخواه آمریکا 
هم اعلام نامزدی خود برای کاخ سفید را در نظر دارند. پل 
رایان در ماه های اخیر دونالد ترامپ را هدف انتقادات خود 
قرار داده است. او بیاتن کرد: تا انتخابات ریاست جمهوری 

۲۰۲۴ آمریکا »بازنده بودن ترامپ در انتخابات واضح 
خواهد شد« و مجددا پیش بینی کرد جمهوریخواهان 
یک نامزد ریاست جمهوری متفاوت را برگزینند. پل رایان 
در سال ۲۰۱8 تصمیم گرفت دیگر نامزد کرسی مجلس 
نمایندگان آمریکا نشود و به عنوان معاون رئیس شرکت 
»تنیو«، فعال در زمینه مشاوره روابط عمومی کار می کند. 
پل رایان در ادامه این مصاحبه درباره هرج و مرج اخیر در 
روند تعیین رئیس دور جدید مجلس نمایندگان آمریکا 
که برای نخستین بار در چند دهه اخیر با برگزاری ۱۵ دور 
رای گیری نهایی شد واکنش نشان داد و گفت: این اتفاق 
نشان داد که جمهوریخواهان حاضر هستند دوباره تبدیل به 
حزبی با مسئولیت پذیری مالی و دولت محدود شوند. »کوین 
مک کارتی«، رئیس جمهوریخواه جدید مجلس نمایندگان 
آمریکا، بعداز دادن امتیازات بزرگ به گروهی از مخالفان 
جمهوریخواهش توانست در رای گیری برای انتصاب در این 

سمت آرای لازم را کسب کند.

نماینده سابق جمهوریخواه:

 »ترامپ« یک بازنده مسلم است

 


